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ul. Tadeusza Kościuszki 11
89-400 Se%lno Krajefiskie Sępólno Krajeńskie, dnia 3 stycznia 2025 r.

OR.OO03.50.2024

Pan

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym
(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną w dniu 31 grudnia
2024 r. przez radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsę w
sprawie braku odpowiedzi na pytanie zawarte w interpelacji z dnia 18 grudnia 2024
roku dot. niezgodności z przepisami prawa dotyczącyrni oznakowania przejść dla
pieszych.
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Jacek Kapsa
Radny Rady Miejskiej
w Sępóliiie Krajeńskim
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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
mgr inż. Waldemar Stupałkowski
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim

Interpelacja

Dotyczy: Brak odpowiedzi na pytanie zawarte w interpelacji z dnia 18 grudnia 2024 roku
Szanowny Panie Burmistrzu,

W dniu 18 grudnia 2024 roku złożyłem interpelację dotycz4cą bezpieczeństwa pieszych,
szczególnie w kontekście oznakowania przej ść dla pieszych. W odpowiedzi, którą otrzymałem w
dniu 20 grudnia 2024 roku (pismo znakowane GKR.OO03.50.2024), zauważyłem brak odpowiedzi
na jedno z pytań zawartych w mojej interpelacji.

Chciałbym ponownie zwrócic uwagę na następujące pytanie, które, niestety, zostało pominięte w
odpowiedzi :
Czy władze gminy prowadr4 okresowe kontrole oznakowania drogowego, aby zapewnić
zgodność z obowiązującymi przepisami? Jeśii tak, to kiedy ostatnia taka kontroia został«t
przeprowadzoria i dlaczego nie wykazała opisanych nieprawidłowości?

Ponadto, w odpowiedzi zauważyłem, że została oiia przekazana do Komendy Powiatowej Policji.
W związku z tym chciałbym zapytać, czy Policja otrzymała kopię mojej interpelacji, łącznie z
załącznikami, wraz z przesłaną odpowiedzią? Pragnę przypomnieć, że Policja jednoznacznie
potwierdziła, iż opisane w interpelacji prze3ści:a dla pieszych nie są oznakowane zgodnie z
obowiązującymi przepisami.

Z uwagi iia powagę poruszanego tematu, który dotyczy bezpieczeństwa pieszych, uprzejmie
proszę o udzielenie pełnej odpowiedzi iia powyższe pytania.

Z poważani?amem,
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Kapsa
Radny Rady Miejskie.i
W Sępólnie Krajeńskim


